
RADA MIASTA 
BIELSK PODLASKI 

17-100 Bielsk Podlaski 
ul. Mikołaja Kopernika 1 

 
Br.0012.2.7.2021           
          

Protokół Nr 30/21 

z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji, 

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego 

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski 

z dnia 24 sierpnia 2021 r. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku przy ul. Kopernika 3 (sala - II piętro). Obrady rozpoczęto o 

godzinie 1140, a zakończono o godzinie 1210. W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodniczący Komisji – Piotr 

Wawulski, Wiceprzewodniczący Komisji – Piotr Ostaszewski, Członkowie Komisji – Paweł Bierżyn, Stanisław 

Charyton, Emil Falkowski, Tomasz Hryniewicki, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 

Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski. W posiedzeniu uczestniczyli także w trybie 

zdalnym: Burmistrz Miasta – Jarosław Borowski, Sekretarz Miasta – Tamara Korycka oraz Skarbnik Miasta – 

Anna Szkoda. (lista obecności radnych na posiedzeniu komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

 

Do pkt. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich uczestniczących w 

posiedzeniu.  

 

Do pkt. 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski przedstawił porządek posiedzenia podany w zawiadomieniu. 

Następnie otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję i poddał 

pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 

Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Sulima 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że zaproponowany porządek obrad został przyjęty. 
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Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr 29/21 z posiedzenia Komisji w dniu 22 czerwca 2021 r. 

4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski.  

5. Informacja na temat postępów prac przy realizacji projektu "Uporządkowanie gospodarki wodno-

ściekowej na terenie miasta Bielsk Podlaski". 

6. Analiza rejestru umów cywilno-prawnych oraz ocena stopnia ich realizacji. 

7. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Do pkt. 3 

Przyjęcie Protokołu Nr 29/21 z posiedzenia Komisji w dniu 22 czerwca 2021 r.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Zwrócił się z pytaniem 

czy ktoś ma pytania lub uwagi do projektu protokołu?  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję i 

poddał pod głosowanie projekt protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Protokołu Nr 29/21 z posiedzenia Komisji w dniu 22 czerwca 2021 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 

Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że protokół został przyjęty.  

 

Do pkt. 4 

Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie na rok 

szkolny 2021/2022. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie na rok szkolny 

2021/2022. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Emil Falkowski, Piotr Wawulski, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2021 r.. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2021 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-

Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej 

Żukowski 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2021-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2021-2034. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2021-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2021-2034. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-

Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej 

Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Regulaminu 

Utrzymania Czystości i Porządku na Terenie Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Tomasz Hryniewicki zwrócił się z pytaniem czego dotyczą zmiany? 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że tutaj nie ma żadnych zmian – jest to przyjęcie tekstu 

jednolitego, uwzględniającego to, co radni przegłosowali 12 miesięcy temu. Zgodnie z przepisami każdy akt 

prawny po 12 miesiącach musi mieć formę tekstu jednolitego. Zaznaczył, że ten i następny punkt nie 

wprowadzają żadnych zmian do systemu. Jest to tylko uporządkowanie, żeby w jednym dokumencie można 

było znaleźć wszystkie aktualnie obowiązujące przepisy.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Regulaminu 

Utrzymania Czystości i Porządku na Terenie Miasta Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej 

Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Emil Falkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 
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Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów..  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej 

Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Emil Falkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Do pkt. 5 

Informacja na temat postępów prac przy realizacji projektu "Uporządkowanie gospodarki wodno-

ściekowej na terenie miasta Bielsk Podlaski" (informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Stanisław Charyton zwrócił uwagę na informację, że 30 lipca 2021 r. Starosta Bielski 

zatwierdził projekt budowlany i wymieniono szereg ulic, których to dotyczy. W dniu 5 sierpnia 2021 r. Miasto 

przekazało teren budowy wymienionych ulic. Obecnie Miasto oczekuje na projekty wykonawcze oraz 

rozpoczęcie robót przez Wykonawcę. Stwierdził, że jest to informacja ogólnikowa, gdyż w informacji 

wymieniono tylko trzy ulice – Jagiellońską, Asnyka i Lotniczą. Natomiast dalej nie wiemy co i kiedy będzie się 

działo z pozostałymi ulicami. Dodał, że takie rzeczy należy precyzować. Powinna być określona jakaś 

kolejność realizacji ulic wraz z terminami. Następnie radny zwrócił się z pytaniem co z ul. Stefana Kardynała 

Wyszyńskiego? Czy zostały już zakończone roboty na ten rok, czy coś będzie jeszcze robione?  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że informację przygotowuje się na określony dzień. 

Zazwyczaj nie jest to stan na dzisiaj, tylko kilka dni wcześniej, żeby radni mogli otrzymać informację wcześniej 

i zapoznać się z nią. Zarówno na moment sporządzenia jak i na dzień dzisiejszy jest to informacja aktualna. 

Niemniej jednak, w związku z tym, że sytuacja jest dynamiczna, to wszystko będzie się zmieniać, chociażby w 

kwestii tego, że Wykonawca zadania będzie wchodził na kolejne ulice. Na ten moment Wykonawca 

dysponuje tyloma brygadami wykonawczymi, że jest w stanie realizować prace na trzech ulicach – 

Jagiellońskiej, Asnyka i Lotniczej. Na to wszystko są kwity. Są prowadzone rozmowy, inżynier kontraktu to 

wszystko nadzoruje. Dodał, że ma na razie ustne zapewnienie, że czwartą ulicą na którą wejdzie brygada 
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będzie ul. Reja. Na dzień sporządzenia informacji i na dzień dzisiejszy żadne pismo od Wykonawcy ustalające 

konkretną datę wejścia nie dotarło ani do inżyniera kontraktu, ani do Urzędu Miasta. Nieoficjalnie wie, że to 

będzie na początku września, natomiast bez oficjalnego pisma trudno puszczać to wszystko w eter. Niemniej 

jednak prace się rozpoczęły, postępują do przodu, ale trzeba też się liczyć z tym, że mogą być jakieś 

niespodzianki. Pewnie dlatego Wykonawca nie chce na piśmie określić konkretnych dni, bo potem trzeba 

będzie się z czegoś wycofywać, a tego nie chce nikt. Na razie w ramach tego zadania jest pozwolenie na 10 

ulic i systematycznie po 3 ulice będą w realizacji. Najwcześniej prace rozpoczęły się na ul. Jagiellońskiej – 

jeżeli nie wydarzy się nic nieoczekiwanego, to prace powinny zostać zakończone do końca września. 

Podobnie z ul. Asnyka – najpierw wchodzi ekipa, która kładzie rury, potem przychodzi następna ekipa i na 

koniec ci, którzy będą wykonywać ostateczną warstwę bitumiczną nawierzchni. Odnośnie ul. Wyszyńskiego – 

umowa z wykonawcą jest do 30 stycznia 2022 r. Rozumując kwestie pogodowe, klimatyczne, prace powinny 

być zakończone w tym roku, aby udzielona gwarancja nie była za bardzo uciążliwa dla wykonawcy. 

Rozliczenie Miasto chce wykonać w przyszłym roku. 

 

Członek Komisji Paweł Bierżyn zauważył, że projekt ul. Cegielnianej jest nadal w opracowaniu. Zwrócił się z 

pytaniem czy w projekcie nadal jest planowane położenie kostki brukowej i czy prawdą jest, że niecała ulica 

będzie zrobiona, tylko jej część?  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zwrócił się z pytaniem czy wiadomo jak ma się zakończyć sprawa ul. 

Bohaterów Września?  

 

Członek Komisji Maria Grabowska poinformowała, że chciałaby poruszyć temat ul. Kołłątaja i ul. Matejki. 

Ten temat był poruszony na ostatniej sesji przez radnego Tomasza Hryniewickiego więc zaczęła tam zaglądać 

i z tego co widzi to nic tam się nie dzieje. Prace tak jak były, tak zostały. Czy jest jakaś nadzieja, że te ulice 

będą miały nawierzchnię asfaltową czy zostanie to tak jak jest? Dodała, że mieszkańcy dociekają jak to jest i 

pytają czy jest sens, aby 20-letnie płyty wróciły z powrotem na te ulice? Podkreśliła, że to są małe ulice 

jednokierunkowe i szkoda by było, gdyby dwie małe uliczki w tym samym kompleksie ulic już 

remontowanych pozostały z nawierzchnią gruntową.  

 

Członek Komisji Tomasz Sulima poinformował, że ma pytanie odnośnie ul. Mlecznej, gdzie trwają prace, 

chociaż to nie zostało ujęte w informacji. Mieszkanka tej ulicy zgłosiła problem, który wydaje się jest taki sam 

jak na ul. Grunwaldzkiej i dotyczy prawdopodobnego zalewania ulic. Pytanie do wykonawcy inwestycji jest 

takie, czy na tym etapie jeszcze da się zrobić tak, aby mieszkańców nie zalewało?  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiadając na pytanie dotyczące ul. Mlecznej poinformował, że 

ulica nie została ujęta w informacji, ponieważ nie znajduje się w projekcie uporządkowania gospodarki 

wodno-ściekowej tylko jest realizowana w ramach Funduszu Dróg Samorządowych. Jeżeli są przypadki 

zalewania lub podtopień to mieszkańcy powinni przyjść do urzędu, poinformować o tym i wtedy z jest to 

sprawdzane z projektantem dlaczego do takich sytuacji dochodzi. Najczęściej powodem takiej sytuacji jest 

to, że ktoś kiedyś pozwolił się podłączyć do kanalizacji deszczowej odprowadzając wody opadowe z terenu 

nieruchomości, czego dzisiaj prawo nie pozwala robić. Wtedy kanalizacja wewnętrzna jest niedrożna i nie 

spełnia swojej funkcji. Jednocześnie zaprosił mieszkankę ul. Mlecznej do wizyty w Urzędzie Miasta, jeżeli 

jeszcze tego nie uczyniła. Wtedy Urząd przyjrzy się sytuacji, sprawdzi gdzie są studnie w ulicy. Zadanie nie 

jest dofinansowane z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska, więc pewne ruchy projektowe można 

jeszcze wykonać. Dużo trudniej jest w przypadkach z dofinansowaniem Narodowego Funduszu, gdzie na 

wszystkie zmiany trzeba uzyskać zgodę. Taka zgoda może wiązać się z koniecznością robienia projektu 
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zamiennego budowlanego, co wydłuża cały proces inwestycyjny. Odnośnie ul. Bohaterów Września, w 

zeszłym i obecnym tygodniu odbywały się okazania działek w obecności geodety. Jeden mieszkaniec jeszcze 

nie podpisał protokołu okazania, pozostali właściciele nieruchomości już złożyli podpisy. Gdy Miasto będzie 

posiadało już wszystkie podpisy, będzie złożone pismo do wojewody o uznanie tych nowych działek jako 

działki będące drogą publiczną. Trudno mu powiedzieć ile to może zająć czasu wojewodzie, niemniej jednak 

założona ścieżka, która została przyjęta do rozwiązania projektu postępuje zgodnie z harmonogramem. 

Dodał, że osoba, która nie złożyła jeszcze podpisu nie jest tą samą osobą, która była wcześniej oponentem. 

Odpowiadając na pytanie w sprawie ul. Kołłątaja, Matejki i Okrężnej, które są ulicami z nawierzchnią z płyt 

drogowych - Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, dając pieniądze na tą inwestycję 

określił, że jest to „odtworzenie nawierzchni”, a nie budowa nowej. Gdyby z tego zrezygnować i zrobić inna 

nawierzchnię, to wtedy znalazłoby się poza projektem i nie mogłoby być sfinansowane z pieniędzy, które 

Miasto otrzymało z tego projektu. Niemniej jednak było pytanie do wykonawcy tej inwestycji za jaką kwotę 

wykonawca jest w stanie zrobić nawierzchnię w kostce – jest to kwota ponad 800 tys. zł za te trzy ulice. Tak 

jak radni dobrze wiedzą, w budżecie nie ma takich pieniędzy, które można by było przeznaczyć na ten cel. 

Odnośnie pytania radnego Pawła Bierżyna w sprawie ul. Cegielnianej – tak jak radny zauważył, dokumentacja 

jest w trakcie opracowywania. Wykonawca oczekuje uzgodnienia przez Państwowe Gospodarstwo Wodne 

Wody Polskie do zaakceptowania rozwiązań odprowadzających wodę z tego terenu. Jeżeli będą akceptacje, 

wtedy będzie można te projektowanie pociągnąć dalej.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski przedstawił Komisji zdjęcie ul. Mlecznej i zwrócił uwagę, że rura 

wystaje ponad posesję. Nie zwrócono w ogóle uwagi na to, co mówią mieszkańcy, którzy mieszkają tam od 

20 lat lub więcej. Twierdzą, że poprzedni właściciel, który miał tam zlewnię mleka, dowoził kruszywo i inne 

materiały budowlane w celu utwardzenia drogi. Ta droga podniosła się o koło 30-40 cm, ale tego w projekcie 

nie uwzględniono. Poinformował, że zdjęcie zostało przedstawione radnym w trakcie komisji, a Burmistrz 

otrzymał je SMS-em. (zdjęcie ul. Mlecznej stanowi załącznik nr 3  do protokołu) 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Do pkt. 6 

Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Tomasz Hryniewicki poprosił o wycięcie krzaków w zaułku ul. Białostockiej na wysokości 

firmy „Suempol” – jest to droga traktowana jako droga jednokierunkowa, a więc na końcu drogi powinna być 

możliwość zawracania. W chwili obecnej krzaki uniemożliwiają wykonanie manewru zawracania. Następnie 

radny poprosił o ustawienie kosza na śmieci na przystanku komunikacji miejskiej przy dawnej szkole 

budowlanej. Rozmawiał na ten temat z osobami w referacie Urzędu Miasta – jest tam mieszkaniec, który 

wynosi swoje śmieci i zaśmieca przystanek. Gdyby ustawiono kosz na śmieci to zaśmiecanie byłoby w swojej 

formie lżejsze dla oka. W dalszej kolejności radny zwrócił się z prośbą aby Przedsiębiorstwo Komunalne 

tworząc nowy harmonogram odbioru śmieci starało się pomijać dzień tygodnia jakim jest poniedziałek. 

Radny swoją prośbę argumentuje tym, że wielu mieszkańców przed poniedziałkowym terminem odbioru 

śmieci wyrzuca worki ze śmieciami już w sobotę, co jest niezgodne z regulaminem. Jako przykład radny 

wymienił parking przy ul. Dubiażyńskiej w pobliżu Cerkwi pw. Opieki Matki Bożej, gdzie w ostatnią sobotę o 

godz. 9:00 stały pierwsze worki z butelkami. Bardzo często w niedzielę, mieszkańcy idąc na spacer lub do 
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świątyni muszą mijać masę śmieci. Radny dodał, że największy problem dotyczy odpadów 

biodegradowalnych. Kolejna sprawa dotyczy tego, aby Urząd Miasta rozpoczął prace nad uregulowaniem 

stanu prawnego ulic w mieście w celu uniknięcia sytuacji, która miała miejsce w przypadku ul. Bohaterów 

Września. Jako przykład nieuregulowanych stanów prawnych ulic radny wymienił zaułki przy ul. Chmielnej 

oraz zaułek przy ul. Batorego. Radny jednocześnie poprosił o odpowiedź na następujące pytania: co dzieje się 

z budynkiem przy ul. Mickiewicza 124? Sprecyzował, że chodzi mu o tą część, która miała być przeznaczona 

dla stowarzyszeń. Gdzie prowadzi rów w parku przy ul. Szarych Szeregów, który biegnie w kierunku ul. 

Dubiażyńskiej? Czy jest jakiś rzeczywisty i realny pomysł na rozwiązanie problemu wód opadowych, który 

dotyczy mieszkańców ul. Grunwaldzkiej? Czy komuś udało się już pomóc w tej sytuacji?  

 

Członek Komisji Krzysztof Grodzki poprosił o udzielenie informacji jakie postępy zostały poczynione w zakresie 

uszczelnienia systemu gospodarki śmieciowej, weryfikacji osób niepłacących za śmieci? Przypomniał, że na 

poprzedniej Komisji nie otrzymał odpowiedzi na to pytanie. Rozumie, że jest to trudny temat i wyraził nadzieję, 

że do sesji Rady Miasta otrzyma odpowiedź.  

 

Członek Komisji Tomasz Hryniewicki zwrócił się z pytaniem czy zdaniem Sekretarz Miasta poczta mailowa 

radnych działa w sposób poprawny? Radny poprosił o pisemną odpowiedź.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski poinformował, że odpowiedzi na kwestie poruszone przez radnych 

zostaną przedstawione na piśmie. Obecnie może udzielić odpowiedzi na pytanie odnośnie budynku przy ul. 

Mickiewicza 124 – tu sytuacja jest tego typu, że w Lokalnym Programie Rewitalizacji część pomieszczeń w 

tym budynku była przeznaczona dla organizacji pozarządowych. W związku z tym, że od jakiegoś czasu nie 

było żadnych możliwości pozyskania środków zewnętrznych na to, żeby przeprowadzić gruntowne remonty 

w tych pomieszczeniach czy też zrobić projekt podziału, podjęto decyzję, że te lokale zostaną wynajęte, żeby 

nie ponosić kosztów utrzymania. Zgłosiła się jedna z bielskich sieci handlowych, która ponosi teraz koszty 

utrzymania tych lokali. Umowa jest tak skonstruowana, że można ją szybko rozwiązać w przypadku 

pojawienia się środków finansowych na dostosowanie pomieszczeń.  

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski 

podziękował wszystkim uczestniczącym za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

Protokół sporządził: 

 

Piotr Wawulski 
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